《单词百科:housefly是什么意思?housefly怎么发音?housefly的解释和用法》

英语单词housefly是什么意思?housefly怎么读?housefly怎么发音?美加网为您整理了housefly的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



housefly怎么读

housefly的读音:[ha sfla]

housefly的意思

1、n.家蝇;

housefly的近义词

1、insect n.昆虫;

housefly**的双语例句**

1. Objective: To study the effect of housefly larval secretion on the development of Ascaris suum eggs.

目的: 观察家蝇幼虫分泌物对猪蛔虫卵发育的影响.

2. Objective To explore the effects of temperature and photoperiod on diapause of housefly larvae.

目的探讨温度和光周期对家蝇幼虫滞育的影响.

3. Photoperiod produces little influence on the diapause of housefly larvae.

光周期对家蝇幼虫滞育的影响不大.

4、 Yuck! There's a housefly crawling along the wall!

哇! 有一只苍蝇在墙上爬着!

5. HBV gene was examined in the genome of DNAs from larvae of housefly by PCR.

背景与目的:探讨人乙肝病毒基因能否整合在家蝇基因组中.

6. Methods Dip way for mosquito and topicd application for housefly.

方法分别用浸渍法和点滴法测定淡色库蚊和家蝇的抗药性.

7. Their killing effect is slightly lower, while the knockdown effect against housefly is even better.

前者的致死作用略低于后者,而对家蝇的击倒效果却优于后者.

8. The adult Medfly is slightly smaller than a common housefly and is very colorful.

地中海实蝇成虫个体比普通家蝇略小,但色彩美丽.

9. An optimist is a fellow who believes housefly is looking for a way to get out.

所谓乐观主义者,就是相信苍蝇正在寻求飞出去的门路的人.

10. Objective To study the immunological and antibacterial activity of hemolymph from housefly larva.

目的研究家蝇幼虫免疫血淋巴抑菌作用及其机制并探讨其免疫调节功能.

11. The housefly is an insect which undergoes complete metamorphosis.

苍蝇是一种完全变态的昆虫.

12. Does the housefly undergo complete metamorphosis or incomplete metamorphosis?

苍蝇的成长期属于完全变态还是不完全变态?

13. Deltamethrin was found to affect ATPase activity and protein phosphorylation of housefly brain synaptosome in vitro.

为材料,研究和比较了神经毒剂溴氰菊酯对其脑突触体蛋白磷酸化作用的影响.

14. The housefly larvae (Musca domestica) were used to assimilate the energy and substance pig manure in this research.

利用蝇蛆对猪粪的能量、物质进行消化吸收,在集约化生产条件下获得生物肥及蝇蛆蛋 白两个产品.

15. The first on the scene, within minutes of death, is the common housefly. www.tjqz

在死亡的数分钟内,首先到现场的是常见的家蝇.

16. Housefly Sam: What do you mean?

苍蝇萨姆: 你什么意思?

以上是美加网为您整理的housefly怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更多关

于housefly的用法、

housefly的释义、housefly的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/housefly